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Interpellatie van Mevr. NAGELMACKERS : Algemene beleidsverklaring.

Mevr. Nagelmackers herinnert eraan dat de leden van de gemeenteraad op 16 januari een 
door de burgemeester ondertekend bericht ontvingen waarin werd aangekondigd dat de algemene 
beleidsverklaring pas in de vergadering van 20 februari 2025 zou worden gepresenteerd.

In het januarinummer van het magazine Wolvendael kondigde de burgemeester trots aan dat 
deze verklaring tijdens de gemeenteraadsvergadering van 23 januari zou worden voorgesteld, in de 
volgende bewoordingen: "De verklaring zal ambitieus, realistisch en resoluut toekomstgericht zijn om 
zo goed mogelijk in te spelen op de behoeftes en verwachtingen van de Ukkelaars".

Hier zijn we dan op 23 januari en... niets!
Wat is er gebeurd? We zijn meer dan drie maanden verwijderd van de verkiezingen en de 

meerderheid heeft nog steeds niet de tijd gehad, of de tijd genomen, of gewoonweg geen consensus 
gevonden binnen haar verschillende fracties om aan de burgers, vertegenwoordigd door deze 
vergadering, de fundamenten voor te leggen waarop ze zal bouwen om tegemoet te komen aan de 
behoeftes en verwachtingen van de inwoners van Ukkel. Dit is zeer teleurstellend, om niet te zeggen 
verontrustend!

Namens haar fractie hoopt mevr. Nagelmackers dat het college niet wacht met het toesturen 
van de tekst van de algemene beleidsverklaring tôt de week voor de volgende vergadering - zoals 
helaas het geval is met voorbereidende documenten voor gemeenteraadsvergaderingen - zodat de 
raadsleden voldoende tijd hebben om deze in detail te analyseren en de aandacht te geven die ze 
verdient.

De h. De Bock is niet tevreden omdat het wachten volgens hem 2 dingen bewijst, ten eerste 
dat deze verklaring goed en ambitieus zal zijn. Het tweede is dat ergeen électorale voorovereenkomst 
was. De h. De Bock controleerde de gemeenten waar er "Les engagés"-burgemeesters zijn, en in Jette, 
Ganshoren, Berchem en Sint-Pieters-Woluwe was ergeen algemene beleidsverklaring opgesteld. De 
h. De Bock besluit met te zeggen dat hij liever wacht op een kwalitatieve verklaring.

De burgemeesterfeliciteert mevr. Nagelmackers met haar eerste interpellatie. De 
burgemeester verontschuldigt zich voor de vertraging maar is van mening dat deze verklaring geen 
absolute prioriteit heeft en een gevoel van noodzaak creëert bij de burgers van Ukkel. De vertraging 
van deze algemene beleidsverklaring ten opzichte van de aankondiging in de Wolvendael was te wijten 
aan een slechte inschatting van de tijd die nodig zou zijn om deze verklaring op te stellen

De burgemeester belooft dat deze algemene beleidsverklaring klaar zal zijn voor de 
gemeenteraadsvergadering in februari en dat ze tijdig naar de raadsleden zal worden gestuurd zodat 
ze er kennis van kunnen nemen.


